
ZADOBROVA-SNEBRJE-NOVO POLJE

Keglja&o-balinarski khib SLOGA je imel svoj 4. redni letni
občni zbor. Izčrpno poročilo je podal predsednik kluba Jaki Dim-
nik, poročala pa sta tudi referenta posameznih sekcij: za balinaisko
sekcijo Adolf Mejač, za kegljaško sekcijo pa Peter Štupar.

Kljub sprejema nove člane, ki jim pri vpisu ni treba več plačati
200 ND, kakor je to bflo do sedaj. V bližnji bodočnosti bo klub
ustanovil še mJadinsko ekipo.

Z vseh tekmovanj imajo poprečno največ podrtih kegljev:
Lago Gorenc 405, Ivan Mejač 403, Dušan Keber 400, Jože Pla-

tajs 398 in Peter Štupar 398.
Najboijši rezultat kegljišča v Zadobrovi je dosegel Ivan Mejač.ki

je podii 899 kegljev.

Pred kratkim je bil sestanek
vseh delegacij za OS, SIS, za
zbor KS OS, zbor ddegatov KS
(uličnih poverjenikov), zbor
občanov in ddovnih ljudi.
Obravnavali so in sprejeli samo-
upravni sporazum SIS za so-
cialno skrbstvo, obravnavali po-
ročila o delu delegatov ter se se-
znanili $ tekočo problematiko:
o gradnji šole, vrtca itd. Skie-
njeno je bBo, da se člani dde-
gacij pogosteje sestanejo na ta-
kem skupnem sestanku zaradi
medsebojnega informiranja.

Umrla je predvojna aktivistka
updkojenka tovarne Satumus,
Marija Mrak iz Ceste na Ježah v
Snebeijah. Med NOB so pri njej
bivali flegalci. Od pokpjne Ma-
rije se je v imenu vseh organi-
zacij in občanov poslovila
TončkaKokelj.

Gasflsko društvo je v najbolj
naseljenem kmečkem ddu na-
selja pregledalo in preiskusilo
ter očistflo zametane podtaine
hidtante. Ponovno opozarjamo
občane, da hidrantov na svojih
zemljiščih ne zasipavajo. Pre-
isku^li so tudi požamovar-

nostne naprave na kegljišču go-
stinskega podjetja obrata Za-
dobrova.

Komisija za kulturo in pro-
sveto pri svetu KS je na seji pre-
gledala program ter ugotovila
velike težave s prostori za kul-
turnoprosvetno dejavnost, saj
na našem terenu ni primeme
dvorane za prireditve. Ko bo
zgrajena nova šola bo ta pereči
problem odpadel. Edina mož-
nost je, da bi prireditve imeli v
osnovni šoli Polje. Do tja pa je
precej daleč že za starejše obča-
ne, kaj šele za pionirje in cici-
bane. Obstaja pa možnost obi-
skov gledaliških in lutkovnih
predstav za cicibane in šolsko
mladino v mestu. IVAN KOS


